
 

 

Elevrådsmøde 
Tidspunkt og sted: tirsdag d. 3/12-24 kl. 8.15-9.45 i Klubben 

Fraværende: JHK 

Referent: LSA 

 

Dagsorden: 

1) Evaluering af elevrådsdagen v. Thomas, projekt- og udviklingsleder i Struer Kommune 
a. Der kommer en elevrådsdag i september næste år, hvor elevrådene fra de 

forskellige skoler får mulighed for at være en del af planlægningen 
b. Næste år vil elevrådsdagen blive i større lokaler, så både repræsentanter og 

suppleanter kan deltage 
c. Hvis der skal være tid til forberedelse af elevrådsdagen, skal vi hurtigt i gang med 

elevrådet i det nye skoleår 
d. Der ønskes fortsat en ungeråd, hvor de unge kan være med til at præge børne- og 

ungelivet i Struer, så det ikke kun er de voksne, der tager beslutningerne 
e. Kommunen vil gerne give nogle penge til forskellige aktiviteter, der måtte være 

ønske om og idéer til 
f. Thomas indkalder de ældste elevrådsrepræsentanter fra 7., 8. og 9. klasserne fra 

alle skoler i Struer kommune til møde på teams, hvor der skal tales om 
muligheden for at oprette et ungeråd 
 
 

2) Nyt fra bestyrelsen v. elevrådsformænd 
a. Der er gang i at ansøge fonde om penge til legeplads på mellemtrinnet. 
b. Ønsker til fællesområderne på skolen er præsenteret for bestyrelsen. 
c. Der var snak om folkeskolens timetal – evt. mhp. at gøre skoledagene kortere. 
d. Info om færre prøver fra næste skoleår.  
e. Info om juniormesterlære, som lærerne på skolen også er informeret om. 
f. Der er nogle negative fortællinger om Limfjordsskolen i Hjerm, som skal 

adresseres.  
 
 

3) Nyt fra afdelingerne - har der været mulighed for at fortælle om elevrådets arbejde i 
klasserne? 

a. Nogle elevrådsrepræsentanter har fået tid til at fortælle i klasserne – vi giver 
koordinationsudvalget besked på, at der i afdelingerne skal være fokus på dette. 
 
 
 
 
 

4) Opsamling på Elevønsker til fællesområder: 



 

 

a. Er der tilslutning til forslag om rød/grøn-skilte i fællesområderne? 
i. Der er tvivl, om det vil blive brugt, eller man glemmer det. Vi giver det 

videre til koordinationsudvalget.  
b. Info om ønske til kortere skoledage (Louise) 

i. Der har fra flere afdelinger været ønske om kortere skoledage, hvilket er 
nævnt for skolens ledelse. Der er pt ikke mulighed for at bestemme 
skoledagens længde kommunalt, men der arbejdes på, at skolerne får 
mere frihed til planlægning i fremtiden. 
 

5) Punkter til næste møde: 
a. Grimt sprogbrug og negativ adfærd i skolen og fritiden - kan vi iværksætte en 

kampagne? Fokus på forskellighed. 
Vi vil bruge det meste af næste møde på dette emne. 
 

6) Æbleskiver og hygge 😊 
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